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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ ieénylő kérdés !

dr. Kövér László
az Országgyűlés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésrő l szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l
szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr.
Simicskó István honvédelmi miniszterhez

„Kormányzati vezetők szállítására szolgáló gépek is szerepelnek a Magyar Honvédség
számára beszerzendő szállító repülőgépek között?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Múlt év végi sajtóhírek szerint a magyar kormány közbeszerzési eljárás alóli felmentésse l
szállító repül őgépek sürgős beszerzésébe kezdett a Honvédség égisze alatt . A repülőgép-ipari
források által is megerősített beszámolók szerint a Honvédség mintegy 40 éves AN-26 típus ú
repülőgépeit három harcászati gépre kívánják lecserélni, emellett pedig három nagyobb ,
alapvetően személyek szállítására alkalmas sugárhajtású gépet, valamint két kisebb ,
kifejezetten kormányzati vezetők szállítására szolgáló gépet (úgynevezett business j etet) is b e
kívánnak szerezni .
Evtizedek óta működő gyakorlat, hogy a Magyar Honvédség szállítógépei VIP személye k
szállítását is ellátják, így például a köztársasági elnök vagy a miniszterelnök útjait is ezek a
gépek segítik . E jól bevett gyakorlat megfelel ő kapacitású és modern szállítógépek
beszerzésével továbbra is fenntartható, így „civil”, kormányzati repül őgépek beszerzés e
szakmailag sem indokolt .

Kérdezem Miniszter Urat, hogy külön kormányzati vezet ők szállítására szolgáló „civil” gépe k
is szerepelnek a Magyar Honvédség számára beszerzendő szállító repülőgépek között?

Budapest, 2017 . április 13 .

Demeter Márta
országgyűlési képviselő
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